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Brukerutvalget  
Sunnaas sykehus HF 

 
Protokoll 
Tid: 20. februar 2023 klokken 10.00-14.00 
Sted: Møterom GU39B, Sunnaas sykehus 
 
Tilstede 
Øyvind Gerhardsen, leder 
Ingrid Njerve, nestleder 
Sadia Iqbal 
Jenny Holte 
Emilie Duane Nordskog 
Marianne Hjelmen 
Martin Skolebekken 
Tonje Werner, koordinator (delvis) 
Margrete Halvorsen, ledelsens representant 
 
 
Saksliste 
 

Saksnr. Tid Tidspkt. Saker til behandling Ansvar 
1/2023 5 10.00-10.05 Innkalling og agenda 

 
Vedtak: Godkjennes 

Øyvind Gerhardsen 

2/2023 5 10.05-10.10  Protokoll fra 12.12.22 
 
Vedtak: Godkjennes 

Øyvind Gerhardsen 

3/2023 20 10.10-10.30 Ny avdeling «medisin og helsefag».  
 
Fagdirektør Jonsson presenterte den nye 
avdelingen «medisin og helsefag» som han 
leder. I avdelingens portefølje er de 
regionale enhetene RKR og RKE, og i tillegg 
ligger blant annet intern og ekstern 
kompetanse, kvalitet og pasientsikkerhet, 
smittevern, beredskap og lærings- og 
mestringssenteret til den nye avdelingen. 
 
Vedtak: ingen vedtak ble fattet  

Ivar Thor Jonsson 

4/2023 40 10.30-11.10 Diskusjonstema med LMS: Kontakt med 
brukerorganisasjonene.  
 
Det har tidligere vært tradisjon for at 
brukerorganisasjoner på ulike måter, har 
fått presentere seg for pasienter i 
sykehuset. Gjennom pandemien opphørte 

Tuva Nitteberg og Anne 
Geard, LMS 
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dette av naturlige grunner. BU foreslår nå at 
BU i samarbeid med LMS, tar initiativ til å 
invitere ulike brukerorganisasjoner til 
ettermiddag-/kveldsmøter med temaer som 
har interesse for flere enn den aktuelle 
pasient-/brukergruppen. 
 
LMS er positive til et slikt samarbeid. De la 
vekt på at det skjer relativt mye for 
inneliggende pasienter, slik at det er viktig 
med god markedsføring, timing og at 
temaene velges med omhu for ikke å 
risikere overlapp med emner som allerede 
behandles for eksempel i LMS.  
 
LMS foreslår mandager eller onsdager hver 
6. uke, mens BU ser for seg 1 treff i 
kvartalet. 
 
Vedtak:  
BU utarbeider en plan for besøk av 
brukerorganisasjoner i inneværende år. BU 
har selv ansvaret for kontakt mot 
brukerorganisasjonene og temavalg, mens 
LMS er ansvarlig for tilrettelegging i 
sykehuset. Kommunikasjonsenheten bistår 
med markedsføring 

 30 11.10-11.40 Lunsj  
5/2023 15 11.40-11.55 Gjennomgang styresaker til møte 22.02.23 

 
Styresakene ble gjennomgått med vekt på 
regnskap for fjoråret (positivt), 
brukertilfredshetsundersøkelsen, 
hovedverneombudet har trukket seg og 
byggetrinn 3. Vedr sistnevnte er det fortsatt 
ikke kommet tydelige signaler fra helse Sør-
Øst vedr gjennomføring av konseptfasen  
 
Vedtak: ingen vedtak ble fattet  

Øyvind Gerhardsen 
Margrete Halvorsen 

6/2023 10 11.55-12.05 Nytt fra råd/utvalg 
 
Jenny orienterte fra prosjekt «fremtidens 
matomsorg». Rapport fra dette prosjektet 
skal være ferdig 15.9 
 
Emilie orienterte fra sentralt kvalitetsutvalg. 
Hun la vekt på at antibiotikabruken ved 
sykehuset ikke når målsettingen om 
reduksjon. 
 
Sadia orienterte fra klinisk etisk komitee. Det 
har vært utskifting av medlemmer og 

alle 
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sykefravær, noe som har medført liten 
aktivitet.  
 
Øyvind rapporterte fra Regional 
koordinerende enhet (RKE). Han la vekt på 
situasjonen for smertepasienter der det blir 
gitt mye avslag på henvisningene. 
 

7/2023 15 12.05-12.20 Orienteringer fra ledelsen 
 
Margrete ga kort status for arbeidet i 
aktørnettverket for Norge trenger en 
rehabreform. Hun la vekt på at 
departementet nå jobber med en «nasjonal 
sykehus og samhandlingsplan», som 
kommer på senhøsten. Både Helsedir og 
Helse Sør-Øst har i denne sammenheng fått 
oppdrag med korte frister som vedr 
rehabilitering. Aktørnettverket inviterer seg 
til møter for å sikre innflytelse på disse 
innspillene. 
 
Videre kommer Helse Sør-Øst sin «fagplan 
for rehabilitering» på høring i løpet av våren. 
 
Margrete orienterte også om 
organisasjonsutviklingsprosjektet som skal 
besluttes før påske, vedr Forskning og 
innovasjon. 
 
Hun ga til slutt kort informasjon om at 
Sunnaas også i år, vil delta med eget seminar 
under Arendalsuka 
 
Vedtak: ingen vedtak ble fattet 

Margrete Halvorsen 

8/2023 30 12.20-12.50 Telelogopedi og video for alle 
 
Sonja presenterte status for prosjektet 
telelogopedi for alle, som nå er klar for 
spredning. 
 
Hun presenterte også «video for alle», som 
tar utgangspunkt i å etablere inkluderende 
digitale helsetjenester for å forebygge 
digitalt utenforskap 
 
Vedtak: Ingen vedtak ble fattet 

Sonja Erlenkamp, 
rådgiver, innovasjon 

 10 12.50-13.00 Pause  
9/2023 20 13.00-13.20 Parkering ved Sunnaas sykehus 

 
Øyvind Gerhardsen 
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BU ønsker å sende en henvendelse til 
sykehuset vedr ulike parkeringsutfordringer, 
særlig om vinteren 
 
 

10/2023 40  Eventuelt 
Det ble foreslått å invitere Studio 99 til en 
presentasjon av tilbudet og bruken av 
senteret. 
 
Generelt bør informasjonssaker avsluttes 
med at den som innleder tydeliggjør hva det 
ønskes tilbakemeldinger på fra BU 
 
Heisen ned til skolen har misvisende merking 
 
Kirsten Sæther går inn som representant i BU 
på vegne av ledelsen, når Margrete nå takker 
for seg.  

Øyvind Gerhardsen 
 
 
 
 
 
 
 
 
Tonje Werner 
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